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Z A P I S N I K 

sa  14 . sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 26. rujna 2018. godine sa 

početkom u 19,00 sati u prostoriji „Narodne knjižnice i čitaonice“ 

 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Venčoslav Skračić, Edo Juraga, Mateja Bašić, Maja Barešić, Enio 

Turčinov, Milan Ježina, Ivana Juran Magdić, Joso Mudronja 

Odsutni: Ivana Drescher, Ana Begić, Vladimir Turčinov- opravdano 

Ostali nazočni: Julia Ježina-donačelnica Općine Murter-Kornati, Melanija Turčinov Rameša-pročelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela Općine Murter-Kornati, Vesna Juran-djelatnica OMK, Mirjana 

Jakovljević-djelatnica OMK, Mirna Donđivić-djelatnica OMK, Petar Ježina-direktor komunalnog 

poduzeća „Murtela“ d.o.o. 

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest vijećnika 

nazočno osam vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 



 

SATI VIJEČNIČKIH PITANJA: 

Edo Juraga: mene zanima kanalizacija u kome je stadiju?  

Melanija T. Rameša: načelnik je prošli tjedan u vezi toga bio u Zagrebu na sastanku. Danas sam pročitala 

da su Vodovodu došle dvije ponude sa višim iznosima nego što su bile u natječaju, pa da bi zbog toga 

možda moglo biti problema. Ipak će načelnik znati bolje. 

Julija Ježina: puno prije nego što se potpisao ugovor se govorilo o devetom mjesecu kao o početku 

radova. U doba kad je ugovor potpisan , u šestom mjesecu je bilo izvjesno da to neće prije nove godine 

krenuti. I sad se pojavilo to da se cifre ne podudaraju, ali načelnik je bio u Zagrebu na sastanku tako da 

će on nešto više znati, ali rujan kao početak radova odavna nije aktualan.  

Petar Ježina: evo mogu ja reći dvije riječi. Imali smo sastanak u ministarstvu graditeljstva sa tajnikom , 

pa smo doznali da su zapele neke dozvole u uredu za prostorno u Šibeniku. Na sastanku je bila i Fani iz 

Hrvatskih voda i glavni tajnik ministra je našao u zakonu da su te dozvole pravovaljane samo treba 

podnijeti neki zahtjev te da će biti svu u redu šta se tiče dokumentacije. Načelnik je i danas bio u 

Zagrebu baš zbog toga tako da će on znati nešto više. 

Enio Turčinov: a vrtić, jel se što zna? 

Venčoslav Skračić: ja imam pitanje u vezi oglašavanja zapisnika na internetu  

Mirjana Jakovljević: evo ja bi rekla za vrtić.  Ishodovali smo pravomoćnu građevinsku dozvolu. U osmom 

mjesecu je otvoren natječaj mjera 7.4.1. za sredstva kojim bi se financirao vrtić u 100postotonom 

iznosu. Mi smo se prijavili odmah. Sva dokumentacija je potpuna. Na žalost rezultate nećemo dobiti 

prije sljedeće godine, ali pokušati ćemo u međuvremenu ishodovati kredit od HABOR-a, pa da se 

eventualno počne graditi prije, odnosno kad dobijemo sredstva od mjere 7.4.1. to je za sada plan, a što 

će biti sa kreditom ja to u ovom trenutku ne mogu znati.  



Melanij T. Rameša: ove godine smo uspostavili Službeni glasnik pa su vi akti objavljeni tamo. Zapisnik 

na web stranicu ide u skraćenom obliku. Svaka primjedba je dobro došla.  

Enio Turčinov: je se radi što na krovu Gospe od Gradine? 

Mirjana Jakovljević: koliko ja znam Luka je pripremao za natječaj za dobivanje sredstava i mislim da je 

to isto u toku.  

Julija Ježina: tu je bitna i općina Tisno. Mislim da se uspostavila neka prijateljska komunikacija vezano 

za daljnju suradnju, tako da će se to prijaviti.  

Ivana Juran Magdić: što je sa reciklažnim dvorištem? 

Julija Ježina: reciklažno dvorište je u fazi izrade projektne dokumentacije. Tu su rokovi malo tisni s 

obzirom da je prvi rok bio za prijavu 31.12. a onda su ga pomakli na 15.10. jer oni već imaju dosta 

zaprimljenih prijava. Međutim prostorno-planska dokumentacija nam malo šteka jer bez njega ne 

možemo ništa.  

Venčoslav Skračić: prije nego krenemo neke primjedbe i pitanja što se tiče zapisnika. Ja znam da sam 

na zadnjem vijeću pitao konkretno za asfaltiranje i uređenje  nerazvrstanih cesta, uređenje novih 

asfaltnih površina i onda sam imao situaciju da akte koje sam potpisao da su se mijenjali neki brojevi 

50.000 kn, a mi smo predvidjeli u proračunu  350.000 kn to je za uređenje nerazvrstanih cesta i 

uređenje novih asfaltnih površina ulica Zadvorje, Bažokićeva i Žutska odvojak. Ja sam konkretno pitao 

za Žutsku odvojak jer to nije nerazvrstani put nego to je prijelazni put gdje je Općina asfaltirala. Pa me 

buni ova stavka od 50.000 kn, jel to neki lapsus. I zanima me Bažokićeva, jer sad idemo na usvajanje 

polugodišnjeg proračuna, a ne znam da li se Bažokićeva asfaltirala. A u zapisniku nema spomena, a 

znam da sam na zadnjem vijeću pitao baš to.  

Melanija T. Rameša: to smo već raspravili. Ovo je program gradnje uređaja i infrastrukture za 18 

godinu. Ovo se još uvijek može mijenjati. Tu smo situaciju raspravili da nam se dogodila omaška u 



radnim materijalima i zaključili smo da se nije dogodilo ništa drastično s obzirom da se ukupna svota 

nije promijenila.  

Venčoslav Skračić: te moje opaske nije bilo u zapisniku. 

DNEVNI  RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 13. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

2. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju polugodišnjeg Izvješća o izvršenju Proračuna Općine Murter-

Kornati za razdoblje od 1. 1. – 30.6. 2018. godine 

3. Prijedlog Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za razdoblje 

od 1. 1 . – 30. 6. 2018. godine 

4. Prijedlog Odluke o kupnji ½ dijela nekretnine kat. čest. 1923/3 Z.U. 2843 K.O. Murter-Betina 

u površini od 729 m2 

5. Prijedlog Odluke o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca, načinu postupanja s 

napuštenim i izgubljenim životinjama i načinu postupanja s divljim životinjama pronađenim 

izvan prirodnog staništa 

6. Prijedlog Odluke o naknadi za razvoj 

7. Prijedlog Rješenja o imenovanju Povjerenstva za imena ulica i trgova 

8. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Općine Murter-Kornati u 2018. godini. 

 

Venčoslav Skračić: ima li nadopuna, ako nema stavljam dnevni red na glasovanje. Tko je za? 

 Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO 

1. Usvajanje zapisnika sa 13. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
 

 Zapisnik prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

 

2. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju polugodišnjeg Izvješća o izvršenju Proračuna Općine 

Murter-Kornati za razdoblje od 1. 1. – 30.6. 2018. godine 

 

Mirna Donđivić: ja ću vam samo ukratko reći da je proračun izvršen u prvih šest mjeseci 48% u odnosu 

na plan. Mi smo u prvih šest mjeseci imali prihode i iznosu od 5.416.474 kuna. Na kraju šestomjesečnog 

izvještaja imamo višak od 61.259,00 kuna.  Vidljivo je da smo više potrošili nego uprihodovali, ali 

zahvaljujući ovom višku knjigovodstvenom koji se prenosi mi smo i za ovaj šestomjesečni izvještaj smo 



u plusu.  Inače proračun se puno 6-9 mjeseca. To su mahom porezi na vikendice, na javne površine, na 

potrošnju. Tu sam navela obrazloženje gdje se vide prihodi poslovanja, vi se to pročitali pa nema smisla 

da čitam ponovno.  

 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju polugodišnjeg Izvješća o izvršenju Proračuna Općine 

Murter-Kornati za razdoblje od 1. 1. – 30.6. 2018. godine prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

3. Prijedlog Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za 

razdoblje od 1. 1 . – 30. 6. 2018. godine 

Melanija T. Rameša: sukladno Statutu načelnik je dužan uputiti svoje izvješće dva puta na godinu. Za 

ovih prvih šest mjeseci ove godine. Izvješće vam je dostavljeno u radnim materijalima i nadam se da 

ste ga pročitali.   

 Prijedlog Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za 

razdoblje od 1. 1 . – 30. 6. 2018. godine prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

4. Prijedlog Odluke o kupnji ½ dijela nekretnine kat. čest. 1923/3 Z.U. 2843 K.O. Murter-

Betina u površini od 729 m2 

Mirjana Jakovljević: tu se radi o kupnji nekretnina za koje je općina  već vlasnik polovice i to smo kupili 

krajem prošle godine. Preostali  vlasnici su ponudili da se otkupi njihova preostala polovica što je nama 

zvučalo dobro jer je na tom dijelu planirana izgradnja staračkog doma, ali o tome je prerano govoriti 

međutim radi se o praceli koja je vrlo atraktivna ima izlaz na put i stoga je načelnik odlučio da se kupi i 

druga polovica.   

 Prijedlog Odluke o kupnji ½ dijela nekretnine kat. čest. 1923/3 Z.U. 2843 K.O. Murter-Betina 

u površini od 729 m2 prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

5. Prijedlog Odluke o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca, načinu postupanja s 

napuštenim i izgubljenim životinjama i načinu postupanja s divljim životinjama 

pronađenim izvan prirodnog staništa 

 

Melanija T. Rameša: zakon o zaštiti životinja donio je niz novosti koje se tiču ovlasti postupanja 

komunalnih redara i obaveza JLS, od obaveza osnivanja skloništa, obaveze mikročipiranja. Budući da je 

nama na snazi bila odluka koja je bila jako stara, sukladno odredbama ovoga zakona mi smo bili u 

obavezi napisati novu koja će biti u skladu sa zakonom koji je na snazi. Odluka je dosta opsežna i regulira 

popriličan broj situacija.  



Ivana J. Magdić: da li je u obavezi sterilizacija svih mačaka i pasa stariji od 6 mjeseci i to će se provoditi 

nadzor? 

Melanija T. Rameša: trebalo bi.  

 Prijedlog Odluke o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca, načinu postupanja s 

napuštenim i izgubljenim životinjama i načinu postupanja s divljim životinjama pronađenim 

izvan prirodnog staništa prihvaćen je sa 7 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN 

 

6. Prijedlog Odluke o naknadi za razvoj 

Melanija T. Rameša: razlika je u tome što je iznos naknade za razvoj iznosio 4 kn/m3, a po novoj odluci 

izmjena je u tome što se mijenja način raspodjele unutar te 4 kune. Znači iznos  od 1,00 kn/m3 ide za 

otplatu zajma, a ostatak od tri kuna ide za nastavak građenja objekta i uređaja komunalne 

infrastrukture za odvodnju pročišćavanja otpadnih voda Murter-Betina. 

 Prijedlog Odluke o naknadi za razvoj prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

7. Prijedlog Rješenja o imenovanju Povjerenstva za imena ulica i trgova 

Melanija T. Rameša: moramo imenovati Povjerenstvo za imena ulica i trgova a ono je jedno od radnih 

tijela Općinskog vijeća. U odluci o radnim tijelima stoji da se ono sastoji od predsjednika, zamjenika i 

tri člana.  Predsjednik i zamjenik se biraju iz rada vijećnika. 

1. Prijedlog:   

- Ivana Drescher  

- Edo Juraga  

- Ana Begić 

- Joso Mudronja 

- Vladimir Turčinov 

Prvi prijedlog prihvaćen je sa 4 glasa  ZA i 4 SUZDRŽANA 

2. Prijedlog : 

- Edo Juraga 

- Milan Ježina 

- Vladimir Skračić 

- Kristijan Juran 

- Joso Mudronja 

Drugi prijedlog prihvaćen je sa 5 glasova ZA i  3 SUZDRŽANA 

 



Venčoslav Skračić: prihvaća se drugi prijedlog u sastavu:  

- Edo Juraga – predsjednik  

- Milan Ježina-zamjenik 

- Vladimir Skračić-član 

- Kristijan Juran-član 

- Joso Mudronja-član 

8. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Općine Murter-Kornati u 2018. godini. 

Dodjeljuju se priznanja Općine Murter-Kornati za 2018. godinu, kako slijedi: 

A) NAGRADA ZA ŽIVOTNO DJELO OPĆINE MURTER-KORNATI dodjeljuje se: 
 
VLADIMIRU  SKRAČIĆU 
za istraživanje i poticanje istraživanja maritimne baštine. 

B) PLAKETA OPĆINE MURTER-KORNATI dodjeljuje se: 
OLGI  TROSKOT 
za dugogodišnji rad u školstvu i izvanškolskim aktivnostima. 

 BRUNI  TURČINOV za značajna postignuća u sportu. 

K. K. OTOK za iznimne uspjehe u košarci. 

OPG ŠIKIĆ za proizvodnju i promicanje otočnog proizvoda. 
 
ANTEI  NIKI  PAIĆ najboljoj učenici 8. razreda. 
 
NAJI  BAŠIĆ za osvojeno prvenstvo Hrvatske u daljinskom jahanju. 

 ZARI  KURKUT za osvojenu zlatnu medalju na Međunarodnom karate turniru. 

 FERDINANDU  PLESLIĆU za humano djelo. 

C) PRIZNANJE POČASNOG GRAĐANINA MURTERA dodjeljuje se: 
  

      HULSMANNU  JOSEFU  HEINRICHU za prikupljanje humanitarne pomoći kao prijatelja Murtera. 

 Nakon pojedinačnog glasanja Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Općine Murter-Kornati u 

2018. godini. prihvaćen je sa 6 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA glasa 

 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 20,30 sati. 

Zapisničar:       Predsjednik: 

Vesna Juran       Venčoslav Skračić 

 

 


